
Svar till IFK från Sverigedemokraterna Haninge 

Fråga 1 

SD ser ett stort värde i det lokala föreningslivet och civilsamhället. Samtidigt så vill vi 

bedöma alla tänkbara aktörer efter samma kriterier och de som är bäst lämpade ska få driva 

NIU, vilket exempelvis skulle kunna vara IFK Haninge. 

 

Fråga 2 

Folkhälsan är oerhört viktig, samtidigt måste vi ta hänsyn till miljöaspekter och det finns 

belägg för att konstgräsplaner har en negativ miljöpåverkan. Dessutom är det hård konkurrens 

om inomhushallar, speciellt på vintern och vi måste även ta hänsyn till andra idrotter.  

 

Fråga 3 

Ja, för barn och personer med funktionsnedsättning. Det är dessa grupper vi prioriterar.  

 

Fråga 4 

Nej, det är inte prioriterat för oss. Se ovanstående fråga angående våra prioriteringar.  

 

Fråga 5 

SD vill utveckla Torvalla till ett område för idrott och rekreation. Den tidshorisont vi tänker 

oss är den kommande mandatperioden. Av den anledningen vill vi inte bygga sönder Torvalla 

med bostäder, vilket skulle tvinga bort idrotten.  

 


